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Ugrabitve otrok in pedofilske sekte elit 

8 milijonov izginulih otrok letno po svetu 

1 milijon ugrabljenih majhnih otrok vsako leto v ZDA  

 

Namesto uvoda: 

 

Besedilo iz nadaljevanja sem prejel po elektronski pošti od prijatelja in ga samo oblikovno uredil ter 

korigiral nekaj tipkarskih napak in nepomembnih lapsusov. Dodal pa sem gornji naslov ter podnaslov po 

svoji izbiri. V besedilu so dani linki virov, a njihovo verodostojnost nisem preverjal. Podpisane avtorice ne 

poznam, se pa iz vsebine pisma čuti iskrena zaskrbljenost in zgroženost. Menim, da določene elite po celem 

svetu v resnici uprizarjajo človeka nevredne zločinske orgije. Spomnimo se samo afere z 'zlorabo' psov in 

smrtne žrtve. Ta oseba je imela kirurško spremenjen spol ! ....Vse skupaj pa je šlo hitro pod tepih......                    

Bistvene povdarke v besedilu sem označil s signirjem. 

 

HOLLYWOOD JE SEKTA !!!!! VATIKAN JE SEKTA !!!!! 

ČLANI KRALJEVSKE DRUŽINE,..... .SEKTA !!!!! 

POLITIKI NA SAMEM VRHU.... SEKTA !!!!!                           

BANKIRJI ……….. SEKTA !!!! 

Izginotje 1 Milijona majhnih otrok, samo v Ameriki vsako leto !!!! Po celem svetu 8 Milijonov. 

Kaj dela sekta s temi nedolžnimi bitji, si verjetno v svoji najbolj bujni domišljiji ne znam predstavljati. Ne 

bom šla v detajle, ker bi marsikomu prikrajšala spanec to noč ali več noči.  

Vendar je potrebno o tem spregovoriti. Zato da se ve, kaj je satanistična elita delala. Da ne bo prišlo do 

usmiljenja, ko boste slišali, da je bila neka slavna oseba aretirana. Da ne boste mislili, da vas zavajajo in da 

to ni res. Obstajajo slike, dokazi, in besede ljudi, ki so uspeli prenesti dokaze izven teh zidov. Nekateri so 

plačali s svojim življenjem in življenjem svojih najbližjih. Ni besede s katerimi bi opisala te krvosese. Kajti 

človeški um enostavno ne more tega akceptirat za resnico. Enostavno je preveč. Toda poskusite. 

Veste kaj pijejo? Veste kaj jedo? Veste s čim se drogirajo? LSD, marihuana, kokain že zdavnaj ni več 

popularen. Sedaj se drogirajo z ADRENOCROME. Trgovanje na črnem trgu z adrenochromom dosegajo 

bilijonske vrednosti.  

The justice league/ fighting for justice 

The justice league/ fighting for justice/ adrenochrome 

Veste kaj je to? To je kemična sestavina, ki se ustvari v telesu v pinealni žlezi, ko je telo izpostavljeno 

ekstremnemu strahu, bolečini, mučenju.  
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Potem žrtvi posesajo kri iz telesa, naredijo ekstrakcijo da izločijo adrenochrom in nato to pijejo. Psihodelični 

učinki so mnogo višji od najmočnejše droge, traja teden dni. In kar je najbolj žalostno, je to, da si tega želijo 

še več in več. Pravijo da je napitek večne mladosti. …… Bolni osebki !!!!!  

Bolni osebki !!! Nimajo več niti sramu, niti ne skrivajo več svoja sprevržena umsko bolna dejanja. Javno se 

posmehujejo ljudem, ki sploh ne vedo, zakaj se gre. Lista teh osebkov je izredno dolga. Igralci, pevci, 

politiki, predsedniki, ministri, bankirji, sodniki….. skratka, ne bom rekla vsa elita na vrhu, ki nas zabava, 

vodi, zdravi in obsoja, večina njih pa sigurno.  

Ob tem se nam upravičeno lahko postavlja vprašanje: 'Kdo vodi svet? V kakšen svetu živimo? Je to 

mogoče?' 

Bi verjeli, če vam povem , da je farma (proizvodnja - vampirji jo tako poimenjujejo) stacionirana v 

Wuhanu? Andrenocrom je zaradi Covid-19 sedaj kontaminiran. Komurkoli, ki uživa to substanco, mu bo 

dokazano iz kje izvira in bo obsojen. Pravično obsojen. 

Na srečo ali po zaslugi nekaterih močnih leaderjev tega sveta, pa se svet satanističnih privržencev končuje. 

Aretacije potekajo po celem svetu. Zakaj v taki tajnosti? Ali mislite, da bi pravično sodili na sodiščih, kjer 

so sodniki in porota pedofili. Denar je vse pokupil in podkupil. Denar jih spravlja v sekte. A tudi z denarjem 

ne morejo več iz nje ven. Samomori, nesreče, predoziranja, bolezni …. so vzroki za njihov predčasni odhod 

nedolžnih ljudi na drugo stran.  

Tistih, ki se niso želeli podvreči bolnemu umu. Razmišljam na glas, …. So izsiljevali tudi Michael Jacksona, 

zakaj bi ga sicer žigosali z oznako pedofila. Ker je to bil? Ali so ga hoteli psihično uničiti in na koncu ubiti. 

Overdose? Je vedel kaj se dogaja z majhnimi otroci za zaprtimi vrati, bunkerji in podzemlja na oltarju 

žrtvovanja? Kakorkoli med nami ga ni več. … samo na glas razmišljam. 

 

Michael Jackson: The Final Days (2014) 

                                                

Ste slišali za Pizzagate afero ?  

                                                   

Ste slišali za znano srbsko umetnico Marina Abramovič  ?, 

in njeno svetovno znano Razstavo pod nazivom Čistilec? Čistilec !!! Poslušajte to, Čistilec !!! 

Ste slišali za njene privatne zabave, na katere vabi samo ljudi iz sadistične sekte. Vsi pod vplivom 

Adrenocroma pijejo koktaile in režejo torto v obliki in velikosti in nazorni podobi golega človeškega telesa. 

Režejo ude, organe, srce….. v svoji veliki vzhičenosti, omamljenosti. 

Kar se trenutno dogaja po svetu in seveda tudi pri nas, toda ne v takem obsegu in pomenu, je samo dobro 

peljana akcija očiščevanja satanistov, pedofilov, skorumpiranih leaderjev, bankirjev itd. (Slovenija celo 

zaseda 34. mesto na lestvici korupcije. !!!!!!).  

Kajti to je bila elita z denarjem, z kontrolo, močjo in ustrahovanjem (Corona virus je zadnji tak primer 

ustrahovanja). Odstranjenim, likvidiranim in aretiranim elitnim osebkom, ter vsaki korporaciji, ki je 

sodelovala v ideji zmanjšanja populacije, so ali bodo odvzeta vsa finančna sredstva, ter vrnjena ljudem, ki 

jih je ta elita ožemala, kradla.  

 

https://yoda4newage.wixsite.com/4newage
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Podjetja kot so Google, Facebook, Twiter, Microsoft, Exxon, Pharma, AOL….. 

 

Temu spisku odvzetega denarja dodajte še:  

                                                            

- 20 trilijonov v zlatu ukraden Iraku 

- 143 ton zlata ukraden Moamer el Gadafiju 

- 143 ton srebra ukraden M. el Gadafiju 

- 400.000 unč zlata – World Trade Center (zrušen dvojček 9/11) = 12,44 ton 

- 29.942,619 unč srebra - WTC 932,32 ton 

(1 unče zlate palice (31,1035 grama)  

Vse skupaj sešteto , govorimo o vratolomni vrednosti, ki si jo je nemogoče predstavljati in to: 

                          

Četrtina deciliona…. (quattordecillion $) ne vem če sem prav prevedla? 

                    

Kar pomeni sledeče: 

                   

Da bi s tem denarjem lahko 4 kratno poplačali celoten svetovni dolg, razdelili na vsakega zemljana in bi še 

ostalo za naše potomce. Vsi bi bili milijonarji.  

No, če bo do tega prišlo, prepuščam čas svoji prihodnosti in dogodkom ki bodo sledili. Bomo videli. 

Vsekakor pa je ta svetovna razdelitev v planu projekta GESARA.  

Ameriki se približujejo volitve. Donald J. Trumpa ne skrbi da ne bi bil ponovno izvoljen. Potrebuje pa čas v 

katerem bo akcijo očiščenja izpeljal do konca.  

Do takrat pa, prosim, ne padajte v paniko, v histerijo v strah. Bodimo poslušni in upoštevajmo preventive, 

odredbe javnega druženja, itd. In pod nobenim pogojem, res, poudarjam, pod nobenim pogojem se NE 

PUSTITE CEPITI, če bi do tega prišlo. Pomislite na to, kdo izdeluje cepiva. Jim zaupate? Jaz ne.  

Dobri stari C vitamin, česen,in še kaj ter veliko sonca in smeha, ki ga lahko v teh dneh prejmeš preko 

družabnih omrežjih na račun virusa, bo naredilo več za vaše zdravje kot sintetična zdravila kupljena v 

lekarni. Razen seveda slabotnim ljudem.  

 

Bodite Zdravi, Tatjana Metelko (Karneki) 

 

 

V Ljubljani, 26.03.2020 

uredil in objavil 

Yoda 
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